
Anketa – na co se těším já 

 

Přátelé golfisti, 

určitě už hrajete, někteří se podruhé za jaro chystáte chytat bronz v Beleku, ale přesto se vaše 

nejniternější  touhy nejpravděpodobněji upínají k naší milé RSTM. Začne až za velmi dlouho, za 

nepřesně počítaných 50 dní, ale zkusme se na ni trošku těšit společně. 

 

Vypisujeme anketu – na která z hřišť z letošního pořadu se nejvíc těšíte a proč? Pošlete pár dobře 

mířených řádků  na adresu idousek@volny.cz. Já budu vaše příspěvky dávat na Facebook RSTM a 

v souhrnu je Milan Bučík za nějakou dobu, nejspíš těsně před  prvním turnajem, zveřejní v oficiálním 

mailingu. 

 

Na Facebook RSTM Golf se dostanete, i když sami Facebook nemáte: 

https://www.facebook.com/groups/670826401137390  je tam relativně živo, a s blížící se sezonou 

bude ještě živěji. Směle tam i přispívejte nebo reagujte na příspěvky. Je to pohotový komunikační 

nástroj. 

 

Předveďte, že se jen ostudně nevezete a nenecháte se jen bavit jinými.  Bavme se navzájem! 

 

Abych šel příkladem, sepsal jsem, na co se těším já. Určitě to nedělejte tak dlouhé jako já, stačí pár 

vět – tady se podívejte, co nás na jaře čeká.  

 

Na co se těším já: dovolte zavzpomínat – vzpomínky ani fotky zaručeně nejsou letošní. 

Poysdorf. Někteří říkají, dlouhé čtyřpary, úzké, samý aut a míčky v pr ve vinici. Ale… Poysdorf beru 

jako čtvrté brněnské hřiště a jezdím tam rád v jakoukoliv roční dobu. Koncem dubna, jak tam 

budeme,  tam pokvetou třešně, l létě tam jsou super meruňky (na trojce!)a na podzim ořechy 

(všude). Ale hlavně: mě baví právě ty dlouhé čtyřpary, které dohrávám čtvrtou ranou na green, 

zábavné třípary a úžasná osmnáctka. Tu a jedničku považuju za osobní výzvy. 
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Na těchto fotkách posuďte, jak se vyvinula silová připravenost hráčů RSTM za 12 let 

 

A ještě jednou  Poysdorf: 



 



Co máme dál – Slavkov. Někteří říkají moravský links, nebo aspoň jihomoravský, nebo přímo že je to 

na poli. No a co, krásné jamky, několik výzev a zábavná sedmnáctka (většinou se baví mí spoluhráči, 

já míň).  Tahy jsem tam hrál s Lendlem. 

 

 

  



Kaskáda. Někteří říkají, že tam to zase možná budou připravovat na nějaký divoký evropský turnaj a 

nechají tam půldruhametrové rafy. Zažili jsme víckrát, naposled to bylo nejzajímavější, ale taky 

nejkrásnější a užili jsme tam dost srandy, že Ivane? Ne, tvou fotku sem nedám, i když by se hodila. 

 

 

 

Dvojturnaj Rakousko:  



první je Schloss Schönborn.  Někteří říkají, samej strom a bankr a dost vody. Jo, ale krásnější prostředí 

neznám. 

Tam jsme loni šíleně vymokli. Velmi důstojné prostředí, velice doporučuju! Krásný park, těžké, 

spousta setkání a utkání se stromy kolem fervejí. 

 

 



Diamond.  Sem bych mohl naskládat fotek i vzpomínek hafo. Jedno z našich stěžejních hřišť. Někteří 

říkají: záludné, těžké, samá voda, ničí sebevědomí, na tříparové osmnáctce ještě rána přes vodu či 

spíš do vody na doražení sebevědomí. No a? Opravdu to tam všechno je, ale o to větší zábava, aspoň 

se člověk za ty prachy a za tu dálku nenudí. K tomu bezvadný spaní, míváme tam večírek venku před 

apartmány, na některé ročníky mám dodnes celkem živé vzpomínky. 

 

 



Kořenec. To kdysi býval hlavní stan naší MGS -  Malé Golfové Společnosti, které zas nebyla tak malá, 

měli jsme červené dresy a čepice s logem MGS, měli jsme i vlajku, kterou jsme vyvěšovali na stožáru – 

valná většina členů MGS pak přešla do souběžně vznikajícího RSTM. Na obrázku Libor Jedlička 

odpaluje slavnostní míček speciál ke svým narozeninám. 

 

 



 

 

To byly zlaté časy, ferveje byly širší a kratší, dámy stejně krásné a stejně staré jako dnes, míčky lítaly 

dál, hráli jsme barvité turnaje, po nich jsme všichni počkali, spočetli, každý dodal nějakou cenu, 

vybrali jsme si – podle výsledků. No, hrávalo nás tak třicet, málokdy čtyřicet. Dnes je to o dost 

uniformnější, míň se známe, RSTM je o hodně větší, tohle už jde zažít jen na menších turnajích, které 

bývají na devítkách – na Jezerech a na Svratce nebo v Poysdorfu a na Kořenci po sezóně. Tam si tu 

dobu MGS připomínáme. 

Až bude tato šňůra turnajů za námi, napíšu, na co se budu těšit v létě. 

Ivo Doušek 


